
 

 

Prvi predlog o katerm naj bi glasovali je sledeči. 

Razdelitev tarčnega programa na sestavljeni in ukrivljeni lok.  

Delitev naj bi bila tako stroškovna kot tudi organizacijsko. Menim, da je že skrajni čas, da se dejansko 
ovrednotijo pridobljene kategorizacije tako sestavljenega kot tudi ukrivljenega loka in se temu 
primerno razdeli sredstva na en in drugo slog. Vodje enega in drugega sloga bi glede na pridobljena 
sredstva (prislužena sredstva) samostojno formirala programe in nastope na tekmah najvišjega 
ranga. Predlog za volitev tako enega kot drugega vodje (selektorja) bi volili klubi na korespondenčni 
seji – to je samo predlog. 

 

Obrazložitev predloga. 

Menim, da je trunotno vodenje pisano na kožo peščici oziroma nekaterim izbrancem. En slog prinaša 
kategorizacije in posledično sredstva, drug slog jih pa veslo troši. S to delitvijo bi dejansko rešili 
marsikateri zaplet med drugim tudi sledeč nonsens vodje tarčnega programa. Če objavi pogoje za 
izpolnitev norm januarja, kako naj tekmovalci vedo, da morajo biti že decembra na tekmi (eni so 
očitno vedeli). Oziroma, da pošilja tekmovalce povsod po svetu delati norme, domače tekme pa niso 
vredne nič. Prilagam povzetek objavljenega dokumenta: 

 

Kontrolna tekmovanja 
KT1– 16.12.2012 – Berlin (GER), Varaždin (CRO) 
KT2– 18.-20.01.2013 – Nimes (FRA) 
KT3– 02.02.2013 – Škofja Loka 

 

Drugi predlog o katerm naj bi glasovali je sledeči. 

Ključ za nagrajevanje kategoriziranih športnikov (mednarodni razred).  

Vsaka kategorizacija ima svojo težo (vrednost). Menim, da zasluženim za izjemen rezultate 
namenimo občutno premalo sredstev. Posledično tudi matičnim klubom, ki vzgajajo tekmovalce in 
nosijo vse breme stroškov. Predlagam, da se vsaka kategorizacija oziroma vrhunski rezultat finančno 
ovrednoti in razdeli po sledečem ključu. 

25% vrednosti kategorizacije prejme tekmovalec, 10% prejme njegov matični klub, ostalo je za 
vodenje programa na LZS. 



Obrazložitev predloga. 

Skrajni čas je že, da se zaslužnim tekmovalcem in klubom vsaj delno povrnejo sredstava, katera so 
bila vložena za doseganje vrhunskih dosežkov. 

 

Damjan Majer 
Predsednik LK FENIKS 

 

 

 

 


